

# MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY  
MORNING

All communications relative to the Municipal  
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN  
CITY HALL  
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin  
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL  
HOTEL DE VILLE  
MONTREAL

## DELIBERATIONS

### BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 28 avril 1914, a.m.

Son Honneur le Maire Médéric Martin, Président. Tous présents.

1.—M. l'échevin Macdonald est présent devant le Bureau, accompagné du Révérend Père Bourassa au sujet de l'expropriation pour l'ouverture de la rue Bourassa.

Après pourparlers, il est

Résolu: Que le Bureau fera la visite des lieux, samedi prochain, le 2 mai, à 9.30 a.m.

2.—Le Dr Molson est présent au Bureau et se plaint qu'on est à construire une maison à appartements près de sa propriété, rue Sherbrooke, sur la ligne du trottoir.

L'Inspecteur des Bâtisses est appelé devant le Bureau, et déclare qu'il n'y a pas de règlement défendant de bâtir sur la ligne, rue Sherbrooke.

3.—Les Commissaires du Hâvre se présente devant le Bureau, au sujet des taxes imposées sur la propriété de la Commission du Hâvre.

Après pourparlers avec l'Avocat en Chef de la Cité, le Bureau en vient à la conclusion qu'il est important pour la Ville d'obtenir une décision sur cette question, et qu'il n'y a pas lieu de revenir sur la décision prise à la séance du 24 avril courant.

4.—M. l'échevin Narcisse Lapointe se présente devant le Bureau, et demande qu'il ne soit pas procédé à la démolition des bâtisses acquises pour l'élargissement de la rue Notre-Dame Ouest.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que la résolution en date du 22 janvier 1914, à l'effet de démolir les propriétés acquises par la Ville, soit rescindées pour la partie qui concerne la rue Notre-Dame Ouest, et remplacée par la suivante:

Résolu: Que ces maisons soient louées au mois, jusqu'à ce que toutes les propriétés aient été acquises, et qu'instruc-

### BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 28th April 1914, a.m.

His Worship Mayor Médéric Martin, Chairman; all the members of the Board.

1.—Ald. Macdonald and Rev. Father Bourassa appeared before the Board anent the expropriation for the opening of Bourassa street.

After discussion, it was

Resolved: That the Board will make a visit there on Saturday next, the 2nd May, at 9.30 a.m.

2.—Dr. Molson appeared before the Board and complained that an apartment house was being erected near his property, Sherbrooke street, on the line of the sidewalk.

The Inspector of Buildings was called before the Board and stated that there was no by-law prohibiting the erection of buildings on the line of Sherbrooke street.

3.—The Harbour Commissioners appeared before the Board anent the taxes imposed on the property of the Harbour Commission.

After discussion with the Chief City Attorney, the Board came to the conclusion that it was important for the City to obtain a decision on this question, and that there was no reason for reconsidering the resolution adopted by them in this connection at their meeting of the 24th April instant.

4.—Ald. Narcisse Lapointe appeared before the Board and asked that the demolition of buildings acquired for the widening of Notre Dame street West, be not proceeded with.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the resolution of the 22nd January 1914 ordering the demolition of the properties acquired by the City be repealed as regards that part of Notre Dame street West, and replaced by the following:

Resolved: That said houses be rented monthly, until all the buildings have been acquired, and that instructions